
 DEN NORSKE KIRKE       

  Kvelde menighet  

Dato: 20.01.2021     
Kvelde MR 2019-2023: 

Til stede: Pål Gjone, Bente Sundby, Mari Aagot Stålerød, Sissel Roligheten, og 

Randi Abelsen Woldseth. 

Forfall: Ragnar Krømcke, Kari Lysebo, Lena Våtvik (i permisjon) 

  

                     KVELDE MENIGHETSRÅD REFERAT NR 1              
                                   

Møtedato  20.01.21 

Møtetid   Kl. 19.00 

Møtested  Kvelde barnehage 

 
Åpning v / Pål Gjone 

 

SAK   1/21 Informasjon fra Randi – oppdatering smitteverntiltak.  

- Det åpnes for å smått begynne med arbeid blant barn og unge. Mulig å 

starte opp igjen med konfirmantarbeidet fra og med 25. jan.  

- Det er lov til å ha samlinger utendørs.  

- Det er et ønske at menighetens konfirmanter kan få til flere samlinger 

ute hvis det drøyes med å kunne samles innendørs.  

 

- Lysbåten er bestilt og godkjent av biskop. Per Øyvind Berg har takket 

ja til oppdraget. Pris: kr. 20000,- Menigheten har fått innvilget kr. 

10000,- i støtte.  

 

SAK   2/21 Godkjenning av referatet – ble ikke gjort. Gjøres neste møte.  

 

SAK   3/21 Informasjon fra fellesrådsmøtet v/Pål – lite å melde.  

 

SAK   4/21 Sportskapellet – de lurer på hvem som blir 

andaktsholder/musiker 9. mai 

- Pål Gjone spør Olaf Holm om å være andaktsholder. Mari 

Stålerød spiller.  

 

SAK   5/21 Budsjett v/Bente  

- Budsjettet er begynt på. Bente har kontroll.  

- Givertjeneste. Per dato er det ikke behov for en større 

kateketstilling pga. pandemien. Skal giverne kontaktes da de 

ikke ser resultater av givertjenesten (pga. nedstegningen)? 

- → de skal kontaktes i god tid før det har gått ett år, per telefon.  

                                                                                                                                                                       

SAK   6/21 Høring Dnk – Randi informerer 

- For sent ute til å uttale seg. Randi informerte kort.  

SAK   7/21 Hvordan er vi beste kirke nå, med de rammevillkårne som 

pandemien gir?  



- Prioritere konfirmantarbeidet. Prøve å få til en utesamling.  

- Gjøre opptak av en gudstjeneste og legge den ut på menighetens 

Facebook-side til 31. jan.  

o Randi snakker med staben 

o Ønskelig å bruke lokale salmer som vi har rettighetene til som 

f.eks. dåpssalmen Tore og Jørn nylig laget, Even Sundbys salme 

«ved nådens bord» og en salme av Bjørn Bergane (Mari sjekker ut 

hvilken og muligheter for å bruke den).  

o Solist(er) nødvendig 

SAK   8/21 Vi trenger en komite til planlegging av 150-års jubileet. Tore er 

gjerne med i komiteen. «Kvelde sanitetsforening vil gjerne ha tips om hva vi 

kan bidra med i forbindelse med kirkejubileet i år. Hilsen Åsta Herland 

leder.» 

- Menighetsrådet blir komité for jubileet, og spør kateket og organist om 

å bli med når dette skal planlegges.  

- Vi begynner å planlegge dette på neste MR-møte.  

- Randi tar kontakt med Bente om å få reklamert for jubileet i 

Menighetsbladet.  

SAK   8/21 Eventuelt 

- Høsttakkefesten blir 17.10. Pål informerer Bygdekvinnelaget som 

pynter til gudstjenesten.  

- Vedtak: offerlisten for 2021 blir den sammen som i 2020. Årsak: 

pga. pandemien har det kommet inn langt mindre enn vanlig. 

Menigheten ønsker å gi alle organisasjonene en ny mulighet.  

- Randi undersøker om Kjell Sjursen eller Johannes Gjone kan gi 

opplæring i Easy Worship til ny kirketjener.  

Referent: Mari Stålerød – renskrevet av Randi Abelsen Woldseth 

Neste MR-møte er: 11.februar kl. 19. Randi sjekker om vi kan være i barnehagen.  

 

   
         
  

 


